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Zápis z jednání osadního výboru Filipov ze dne 10.5.2025 

 
Přítomni: Miroslav Šach, Denisa Pavlíková, Josef Hordina 

Hosté: Dana Šachová 

Návrh programu jednání: 

1. Zahájení, návrh programu jednání 
2. Informace o průběhu rekonstrukce pomníku obětem 1. světové války, pozvánka na jeho odhalení 
3. Stav hlavní filipovské silnice a plán SÚS na její opravu a údržbu 
4. Zhodnocení akce Filipovské čarodějnice, filipovský merch 
5. Projednání stavu a umístění velkokapacitních kontejnerů na tříděný odpad 
6. Určení termínů dalších akcí OV na květen a červen 2025 
7. Termín dalšího jednání OV, závěr 

Navržený program byl schválen. 

Ad 1/ Předseda OV M. Šach přivítal členy OV i hosta a navrhl program jednání, který byl schválen. 

Ad 2/ M. Šach informoval přítomné o stavu rekonstrukce pomníku obětem 1. světové války. Firma Partner Stav 
s.r.o., která provádí základní stavební práce, postupuje, i po nutnosti provedení drobných rozměrových změn 
oproti původnímu zadání, v souladu s předpokládaným harmonogramem prací. Práce by měla dokončit dle 
SOD do 19. 5. 2025. Drobné úpravy oproti zadávacím podkladům byly nutné po zjištění skutečného, původního 
provedení po odbagrování nánosů zeminy a odhalení zbytků betonového základu. Souhlas s úpravami a jejich 
projednáním se zástupcem zhotovitele dostal M. Šach od Ing. Deutsche z MÚ s podmínkou, že cena prací se 
uvedenými úpravami nezmění. Dále dle telefonické informace od pana Pokorného (Kamenictví Pokorný) jsou 
již oba díly žulového obelisku připraveny kompletně k jejich následnému umístění na betonový sokl. 
Předpokládaný termín montáže obelisku je dle dohody v 21. kalendářním týdnu na základě telefonické výzvy. 
Současně dojde k osazení 4 záhonů pomníku květinami a to svépomocí. K výběru a pořízení sazenic i jejich 
zasazení se přihlásila Dana Šachová a Marie Vilkusová. Financováno rostlin a substrátu bude z prostředků OV.  

M. Šach informoval přítomné, že začátkem týdne zaslal e-mailem pozvánku na slavnostní odhalení pomníku 
panu starostovi, který mu její provedení odsouhlasil při osobním setkání dne 8. 5. 2025 na akci na zámku. 
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Ad 3/ Dle e-mailové informace ze dne 6. 5. 2025 od pane Volka, zástupce cestmistra SÚS UK, středisko Česká 
Kamenice, bude povrch vozovky po opravě podtoku u domu č. 11 ještě v nejbližších dnech jednou dosypán 
s tím, že konečná finalizace povrchu balenou směsí proběhne společně s dalšími akcemi v průběhu měsíce 
května nebo června. 

   Dále pan Volek uvedl, že zametení filipovské vozovky od zimního posypového materiálu je předběžně 
naplánováno na 21. kalendářní týden. 

Ad 4/ Všichni členové osadního výboru se shodli, že se naše letošní první společenská akce „Pálení čarodějnice“ 
opět vydařila. Akce se zúčastnilo 24 dospělých a 8 dětí. Na akci jsme se na základě kladného ohlasu na 
předložené ukázky a zájmu přítomných domluvili na zhotovení filipovského merche v podobě triček a nálepek 
na auta. Přípravu podkladů a zadání do výroby zajistí M. Šach. 

Ad 5/ Osadní výbor projednal otázku 5ti velkokapacitních kontejnerů na tříděný odpad, které jsou aktuálně 
umístěny na městském pozemku p.č. 180/4 v blízkosti rekonstruovaného pomníku. Dle informace od 
pracovníků MÚ jsou tyto velkokapacitní nádoby na odpad ekonomicky nevýhodné a proto jsou 
upřednostňovány menší popelnice u jednotlivých domů. Těch je k dispozici prý dostatek, takže o jejich přidělení 
si mohou obyvatelé dle potřeb bezplatně zažádat. Hlavním problémem ale je, že někteří obyvatelé či 
návštěvníci nerespektují určení jednotlivých nádob na tomto společném stanovišti, takže se často u popelnic 
objevují odpadky, které patří na sběrný dvůr či do komunálního odpadu. S ohledem na nedaleký nově 
rekonstruovaný pomník, kdy by měla být zachována jistá důstojnost místa, shledal OV, že místění 
velkokapacitních kontejnerů na tomto pozemku je nevhodné a že by bylo lepší upravenou plochu využít 
například pro umístění parkových laviček s odpadkovým košem. Tak by vzniklo u pomníku a modré turistické 
značky odpočinkové místo, navíc s hezkým výhledem. Osadní výbor uložil M. Šachovi informovat Městské 
služby o závěru jejich jednání s tím, že byla OV navržena 2 jiná možná místa, kde by se mohly případně tyto 
kontejnery na městských pozemcích umístit. Jedná se o pozemky blíže okraji Filipova, takže by je mohli využívat 
i obyvatelé, kteří kolem současného stání ke svým nemovitostem nejezdí a využívají k příjezdu cestu p. č. 1107. 

Ad 6/ Osadní výbor stanovil následující termíny dalších dvou akcí osadního výboru: 

- Neděle 25. května 2025 … Nová akce OV – Společný výlet okolím Filipova s obědem. Návrh trasy byl 
přítomnými odsouhlasen, pozvánku připraví M. Šach, distribuci opět všichni členové OV. 

- Pátek 27. nebo sobota 28. června 2025 (dle obsazenosti kuželny – zjistí M. Šach) … Kuželky se sousedy, 
3. ročník. 

Ad 7/ Termín dalšího jednání osadního výboru byl předběžně stanoven na červen, před jednáním zastupitelstva 
dne 25. 5. 2024. Konkrétní termín bude upřesněn opět prostřednictvím osadního WhatsAppu.   

 

Zapsal: Ing. Miroslav Šach 

předseda OV Filipov  
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